
iPhone4S音频排线 苹果原装音量控制排线 音量加减控制排线 

产品名称 iPhone4S音频排线 苹果原装音量控制排线
音量加减控制排线

公司名称 广州市飞聪电子科技有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:FIFON
型号:iPhone4s
类型:手机音频线

公司地址 广州市天河区天源路1202号H栋（部位：18号129
6）

联系电话 13570498244 15013372272

产品详情

产品标题：iphone4s音频排线 苹果原装音量控制排线 音量加减控制排线 批发

      本公司承接大量内贸批发，欢迎各大手机配件批发商前来订购。

      本公司支持外贸出口，欢迎外贸公司和国外的商家朋友前来订购。

      主营产品包括手机液晶屏、手机触摸屏、手机排线、手机摄像头、手机外壳、手机按键、手机
电池、手机充电线、手机充电器、手机耳机等手机内外维修配件。

咨询电话：张先生 17817310036

在线qq：154640343/154640653

微信号：fifon8

email:154640343@qq.com

skype:fifon1987

微信（wechat）:17817310036



1.请客户在拍下产品的时候，联系客服修改价格，可选择运费到付或者先付运费，运费按快递公司实际
费用收取。

2.为了让客户更快收到产品，本店默认顺丰快递，运费到付。本店支持申通、圆通、韵达、ems等等快递
方式，买家如需其他运送方式 ，在购买时告知业务员，谢谢。

3.包装说明：小包裹采用防静电袋+防震泡沫+泡沫箱；大包装外加一个纸箱，保证产品在运输途中舒适
安全。

附上包装图片（仅供参考）

1.支付宝付款，支付宝直接付款。

2.网上银行转账，atm机转账，支持工商银行，建设银行， 农业银行等多种银行，请联系业务员。

（注：样品仅支持 支付宝直接付款 和 银行转账）

3.国外买家请联系客服，付款方式支持西联western union、速汇金moneygram、电汇等方式。
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        广州市飞聪电子科技有限公司成立于2008年，是一家综合性专业it产品生产销售公司，致力
于打造中国最大、最专业的 it企业。多年来我们一直致力于高端智能品牌手机配件的研发以及销售，我
们的服务范围包括国内市场及海外市场。  公司的产品定位准确，新颖独特，销售渠道多元化，有着
巨大的市场潜力。产品包括手机零配件,如iphone,ipad,ipod,htc, 三星，索爱，诺基亚，黑霉等配件。为了
确保我们的产品质量，我们的产品都经过严格的质量检测和安全包装，以确保可以使用在您的国家。我
们的产品已出口到许多国家和地区，我们倾向于扩展我们的海外市场，为让更多的外商了解我们的产品
。  立足中国，面向世界。在激烈的市场竞争中，一直秉持“诚信经营，互利共赢”的经营理念,开辟
了一套网络和实体相结合的多元化服务经营理念，已经培养起了一批稳定国内国外的客户群。以最高的
品质、最多的选择、同等质量最低的价格，最快的交货时间、最佳的售前售后服务逐步赢得了广大消费
者的认可和青睐。      如果您对本公司有任何问题，请与我们联系.我们的工作团队可以给你提供优
质的服务和最快的工作效率，我们将尽力为您延长我们的在线工作时间，如果我们不在线，您可以留言
给我们，我们将在12小时内答复您。

      

为方便外国买家阅读，以下部分采用英文描述，国内买家可以飘过！

description:

 type  mobile phone spare parts
 compatible brand  for iphone
 compatibility  for iphone 
 parts  
 color  standard
 material  original
 version  iphone
 logo  no
 application  replace your old, broken, scratched, discolored or  

 dirty parts.

----------------------------------------------------------------------------------------

quality control

1.high quality and 100% new

2.products can run normally before sending(for example:all tested one by one before 

 
shipping,we had a six primary colors test,and make sure all of our lcd assembly for 



   iphone 4 is without dead spot and grey spot.)

3.products will be check again before shipment

4.we can supply 3-6 months warranty service.

----------------------------------------------------------------------------------------

package

1.packed strict with anti-static bag and foam box, ensure safety for your goods.

   for iphone 4 lcd assembly:one anti-static bag,two double bubble bag ,foam box 

   and outer cartons.

2.we accept custom package:can add logo, images etc all by your request.

----------------------------------------------------------------------------------------

payment

1.we accept t/t(bank transfer, wire transfer), west union and moneygram etc.

2.we will send the goods to you after full payment.

----------------------------------------------------------------------------------------

shipping

1.we accept dhl, ups, fedex ,tnt, ems, hongkong post etc.

2.dhl, ups, fedex, tnt need about 3-5 workdays for delivery. ems and hongkong post 

 
may slower than that , hongkong post to usa need 10-15 work days, to some country 

   may need 1 month.

3.you will get the tracking number the next day after shippment,then you can check your
 

   goods is on the way.

 

if you in europe,asia or africa,we suggest via dhl.

if you in oceania or north america,we suggest via ups

if you in south america,we suggest via fedex.



however,that is only our suggestion,we can do depend on your decision.

----------------------------------------------------------------------------------------

guarantee period:

  3-6 months, if the quality have any problems, we have a good after sale service team
 will 

  slove the quality problems for you.

1. if you test the products and it doesn't work, pls keep it and send it to us in 1
 month, 

    we will send the good one to you with the following order.

2. if the product is already used by you, then no warranty.

3. if the product is broken by man-made, then no warranty.

4. if our label broken, then no warranty.(this point is very important,keep the label compl
ete )

----------------------------------------------------------------------------------------

about us:

        guangzhou fifon electronic technology co., ltd. was established in 2008, is a comprehensive professional
it products production and sales company.we are trying to build china's largest and most professional it companies.
over the years we have been committed to the high-end smart phone accessories brand development and marketing.
our range of services include the domestic market and overseas market.      our company's product positioning
accuracy, novel and unique, diversified sales channels, has huge market potential. products include mobile phone
accessories, such as mobile phone accessories for iphone, ipad, ipod, htc, samsung, sony ericsson, nokia, blackberry
and other accessories. to ensure the quality of our products, our products are subject to stringent quality testing and
safe packaging to ensure that you can use in your country. our products have been exported to many countries and
regions, we tend to expand our overseas market, so that more foreign investors know our products.  based in
china, serving the world. in the fierce market competition, always uphold the "integrity management, win-win"
business philosophy, has opened up a network and the combined entity diversified services business philosophy, has
trained a group of stable from domestic and foreign customers. with the highest quality,same quality but lower price,
fastest delivery time, best after sales service and gradually won consumer recognition and favor      if you have
any questions about the company, please contact us, our team can provide you with quality service and efficiency of
the fastest for you. we will try to expand our online work time, and if we are not online, you can leave us a message to
us, we will reply to you within 12 hours.

----------------------------------------------------------------------------------------

main products:

  professional sale mobile phone spare parts:

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for iphone spare parts replacement



  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for ipad/ipod spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for blackberry spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for htc spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for samsung spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for nokia spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for sony ericsson spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for motorola spare parts replacement

  lcd,touch screen,flex cable,housing etc for lg spare parts replacement

----------------------------------------------------------------------------------------

pictures for our company:

 

----------------------------------------------------------------------------------------

contact us:

     
if you are interest in our products, please contact us .our sales team can provide all 

  the informations what you want to know, if we are not on line, please leave your n
ame 

  and your contact details, we will contact you in 12 hours. (holidays excluded)

 

 

 

 

 

 

 

 



 

本产品的品牌是FIFON，型号是iPhone4s，类型是手机音频线，质量是原装，库存是现货，颜色是标准
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